107學年寒宿申請說明
一、【住宿時間】：
(一)108年1月15日（二）下午17時起至108年2月12日（二）上午10時止。
(二)「春節期間」：108年2月3日（日）中午12時起至2月9日（六）中午12時止，宿舍將配合春節連假全面關閉不提供住宿(僑外生除外)，請住宿同學返家過節。

春節留校之僑（外）生，請於申請寒假住宿時同時提出申請，春節期間住宿於寒宿寢室。

二、【床位公告】：107年12月27日(四)12時起請自行上寒宿申請系統查詢。

考量「安全」為原則，寒假住宿採「統一住宿」方式; 107學年床位在擷雲莊或行雲莊者續住原寢，其餘則集中住宿於「行雲莊一樓」。
三、【住宿費用】：依國立東華大學「學生宿舍寒暑宿收費一覽表」、「國立東華大學學生宿舍網路使用費收費辦法」辦理收費；本次寒宿住宿費用為$2,000元，另需繳納保證金$500元及宿網使用費$150元。
四、【繳費時間】：107年12月27日(四)12時起，自行至臺灣銀行網頁下載「繳費單」，繳費期限至108年1月15日(二)晚上12時止。
五、【進住程序】：108年1月15日（二）下午17時起，攜帶寒假住宿「繳費收據」及「學生證」，親洽宿舍管理員室辦理寒假住宿進住簽到事宜。
六、【寒宿注意事項】：

(一）寒假期間不受理短期住宿、提前入住、或延後退宿之申請，亦不辦理退費。
(二）未申請寒宿卻逕自入住為宿舍重大違規事項，違反規定者，除應補繳相關住宿費之外，並依相關規定議處。
（三）寒假住宿無會客時間，嚴禁非住宿生及異性進入，違反規定者，依相關規定議處。

(四) 108年2月12日(二)上午10時寒宿結束，請住宿生將寢室淨空並將房間打掃乾淨。

                                                 ＝學務處生輔組 敬啟＝
Academic Year 107 (2019) Winter Vaction Dormitory Application Details
1) Dormitory Accommodation Period
a) From January 15, 2019 at 17:00PM to February 12, 2019 2019/01/15 at 10:00AM.
b) Spring Festival/Chinese New Year: 2019/02/03 12:00PM-2019/02/09 12:00PM
c) Period of Spring Festival/Chinese New Year: Limited only to International Graduate and Undergraduate Students (including Overseas Chinese Students).
2) Announcement of Accommodation Information
a) Time of Announcement:2018/12/27 12:00PM. Check online for your Room No. and Bed No.
b) According to safety and regulations, all students who apply for Winter Vacation Accommodation will be placed together in the same dormitory building at Xing Yun (Dormitory 5) 1st Floor. If you’re currently residing at either Jie Yun (Dormitory 1) or at Xing Yun (Dormitory 5), you do not need to move during this time.
3) Dormitory Fees
a) Dormitory Fee of NT2000, deposit of NT500 and NT150 for Internet Usage.

4) Period of Payment:

a) From December 27, 2018 to January 15, 2019 
b) Please visit Bank of Taiwan and make your payment at https://school.bot.com.tw/twbank.net/index.aspx
c) Take your receipt along with your Student ID Card to the Dormitory Manager to be able to move in.

5) Notice:

a) No short-term accommodations, early check-in, or extended check-out will be accepted.  No refund will be granted.
b) If you didn’t apply for Winter Vacation Dormitory Accommodation, you will not be granted accommodation. If you are found to have violated this regulation, you will be fined.
c) Visitors are not allowed access to the dormitory area or lobby during Winter Vacation.

d) Accommodation for Winter Vacation Dorms are only until February 12, 2019 10:00AM. Ensure that the room is clean before leaving.

~ Student Living Services Division ~
